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Geacht College,  

  

Bij VVD Horst aan de Maas melden zich steeds meer inwoners en ondernemers die 

aangeven dat hun plannen in de vrieskast staan vanwege het feit dat nieuwe visies 

en beleid in de pijplijn zitten en het noodzakelijk wordt gevonden om hieraan te 

toetsen, zodra de nieuwe beleidslijn zal zijn vastgesteld. Ondernemers en inwoners 

die goede plannen hebben, kunnen daardoor niet vooruit. Bij navraag aan 

adviesbureaus blijkt dat daar dezelfde ervaring te zijn. Er blijkt namelijk gewacht te 

worden op de vaststelling van de  woonzorgvisie, en ook blijkt de visie op horeca in 

het buitengebied lang op zich te laten wachten, evenals duidelijkheid over de 

Toeristische Opstappunten.  

Of een plan dient door meerdere disciplines getoetst te worden: afdeling A is positief 

over het initiatief maar afdeling B niet helemaal; burgers worden van het kastje naar 

de muur gestuurd, omdat er intern onvoldoende afstemming plaats vindt. Ook duurt 

het soms maanden voordat er überhaupt een reactie komt, zelfs daar waar het 

projecten betreft waarvan het Masterplan Wonen stelt dat deze wenselijk zijn in 

verband met de noodzaak om te voorzien in extra woningen? 

 

Naar aanleiding hiervan hebben we de volgende vragen; 

 

1) Herkent het college zich in bovenstaande inleiding? Zo ja, kunt u hierover 

meer uitleg geven. Zo nee, hoe verklaart u dan dat inwoners / ondernemers 

hierover een heel ander beeld vormen? 

2) Waarom moeten wenselijke initiatieven wachten op nog vast te stellen beleid? 

Hoe gaat u met deze aanvragen om en hoe worden inwoners / ondernemers 

hierin meegenomen? 

3) Als er nog geen nieuw beleid of visie is, dient in onze ogen getoetst te worden 

aan het reeds bestaande beleid. Waarom wordt hier vanaf geweken?  

4) Graag willen wij weten hoeveel aanvragen momenteel niet verder komen 

ofwel in de vrieskast staan omdat ze op een visie of vernieuwend beleid 

wachten? 

5) Wanneer kunnen wij een woonzorgvisie en nieuw beleid met betrekking tot 

toerisme en recreatie in buitengebied verwachten en was het niet wenselijk 

geweest om dit in de nieuwe omgevingsvisie samen te voegen in plaats van 

separate beleidsdocumenten? 

 



Wij ontvangen uw mondelinge reactie graag tijdens de volgende voorbereidende 

raadsvergadering.  

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

Yvonne Douven 

VVD Horst aan de Maas 

 


